

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL

Nr 01-2013

2013-01-14

§ 1 – 11

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18.30

Plats Romevi

Närvarande: Kalle Engström, Maria Carlsbogård, Janne Flodin, Thomas Thunberg, Gunilla Hedin, Katarina Eriksson

		Ansvarig
§ 1 Öppnande	Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 2 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 3 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 4 Ekonomi	Budget gås igenom vid nästa möte. Kalle skall ha möte med Kjell Persson och skall komma överens med honom om att få en slutnota på konstgräset. Få bekräftelse att vi uppfyllt våra åtaganden och att allt är betalt.	
§ 5 Fotboll	Dam: Janne F kommer att starta upp träningarna v3 tills vi fått en premanent lösning på tränarfrågan. Frågan ställs återigen till Mats Andersson. Några damspelare har fått frågan att ingå i staben. Herr: behöver få träningstiderna spikade. Flickor: ser bra ut på ledarsidan. Magnus A kommer inte att vara med som ledare i F99. Kommer att komma kallelse inom kort på möte till separata ledarna för resp flick/dam-sidan och pojk/herr-sidan. Kick-off 23/3 Katarina presenterade olika förslag på kick-off och går vidare med Marstands Havshotell.	Kalle Katarina
§ 6 Sponsorer	Förslag att ta extern hjälp för att ta första kontakt med potentiella sponsorer. Kalle kontaktar Gary Holmgren som kanske kan hjälpa oss med detta. Kostnad?? Sponsortavlorna blir klara till jubileumsfesten. Kjell tillfrågas om han kan ansvara för att ta fram denna. Följa upp /dela ut diplom till de som köpt andelar. Fråga för nästa möte. Fördjupad diskussion om detta sponsring på nästa möte.	Kalle Kalle

§ 7 Kansli info	<p>Strålkastare: Janne planerar uppsättning i februari</p> <p>Rullstolsramp: Kalle tar med frågan om bidrag till möte med Kjell Persson</p> <p>Containerbyggnad: Janne ber Janne Carlsbogård om assistans med att bygga tak mellan containrar</p> <p>Gräsklippare: kommer snart att komma tillbaka till Romevi</p> <p>Arkivering: Ulf Jakobsson och hans kontakt kommer att arkivera gamla pärmar på Romevi/Knarta</p> <p>Arne: är kvar till april. Möjlighet/önskemål finns att förlänga detta ytterligare ett år mot en kostnad på ca 5000/mån. Kalle kontaktar ALC för att få klarhet i detta</p> <p>Rom.Net: Vi har fått en räkning på anslutningsavgiften (ca 25.000kr). Maria frågar Ken om en ev uppgörelse som innebar att rom.net skulle få ha någon form av utrustning på Romevi mot att vi skulle slippa denna avgift.</p> <p>Bingolottokampanj: Vi kommer att sälja 40st extra bingolotter under 12 veckor med start v4. Delas ut till ett lag/vecka som ansvarar för att sälja samtliga 40st.</p> <p>Övrigt: fortfarande problem med pingisgolvet. För att se om det är avlopp som slår upp i golvet kommer Janne/Thomas att göra ett första test att hålla färg i avlopp för att se vart det tar vägen. I höstas hade vi ett företag som var och titta på golvet i stora salen. Janne återupptar denna kontakt för att få golvet bonat så snart det går.</p>	<p>Janne</p> <p>Janne</p> <p>Kalle</p> <p>Maria</p> <p>Thomas</p> <p>Janne</p>
§ 8 Jubilemsarr.	<p>Förslag på grupsammansättning:</p> <p>Kjell Johansson, har tackat ja</p> <p>Hanna Johansson, Maria frågar om intresse finns</p> <p>Lotta Carlsbogård, Maria frågar om intresse finns</p> <p>Repr från Herr-resp Damlaget (Kalle frågar herr och Katarina dam)</p>	<p>Maria/ Katarina/ Kalle</p>
§ 9 Övriga frågor	Inga övriga frågor	
§ 10 Nästa möte	Nästa möte måndag 4/2 2013 kl 18.30. Gunilla fixar fika	
§ 11 Avslutning	Mötet avslutades	

.....
Kalle Engström
Ordförande

.....
Katarina Eriksson
Sekreterare